

الرقم المرجعي: CEDGR-155

تاريخ الإصدار: 2023-02-01

تعميم رقم (3) لسنة 2023 بشأن:

تطبيق شعار المؤسسة على اللوحات التعريفية للمواقع تحت البناء

Circular No. (3) of year 2023 regarding:

Implementation of PCFC Logo on Construction Signboards

Reference: CEDGR-155

Date: 01-02-2023

To: All Business Units/ Customers/ Consultants / Contractors.

From: Civil Engineering Division, Dept. of Planning &

Development - Trakhees.

إلى: جميع الوحدات التنظيمية / المتعاملين/ الاستشاريين/ المقاولين من: إدارة الهندسة المدنية -دائرة التخطيط والتطوير – تراخيص

The Ports, Customs & Free Zone Corporation (PCFC) is pleased to announce that the new logo is already launched, and has superseded the previous logo on Construction signboards under Trakhees' jurisdiction, and will be effective for New applications from 01/02/2023.

This circular shall supersede previous **circular No. 58146/2009/MAS** issued from Civil Engineering Division, Dept. of Planning & Development – Trakhees.

Based on the above, the related Client Procedure (PCFC-TRK-CED-PS-CP-08, Mobilization NOC procedure) has been revised to incorporate these changes, with the sections below to be noted:

Section 4.1.1, Classification of Construction Signboards:

Consultants/ Contractors shall require to submit the applicable new signboard design as a requirement for approval for all new Mobilization NOC applications.

يسر مؤسسة الموائ والجمارك والمنطقة الحرة إخطاركم بأنه قد تم إطلاق الشعار الجديد للمؤسسة، والذي سيحل محل الشعار السابق على لوحات مواقع البناء ضمن المناطق الواقعة تحت إشراف دائرة التخطيط والتطوير - تراخيص، وسوف يتم البدء بتطبيقها على لمعاملات الجديدة من تاريخ 2023/02/01.

عليه، يحل هذا التعميم محل **التعميم السابق رقم**MAS 2009/58146/الصادر عن إدارة الهندسة المدنية- دائرة التخطيط والتطوير – تراخيص.

وبناء على ما ذكر أعلاه فقد تم تعديل إجراءات المتعامل الخاصة بخدمة، **PCFC-TRK- الممانعة لتجهيز أعمال الموقع ولوحات البناء**(CED-PS-CP-08) لتضمين هذه التغييرات، ويتمثل ذلك في البنود
التالية:

البند رقم 4.1.1، تصنيف لوحات البناء: يجب على الاستشاريين/ المقاولين تقديم التصميم الجديد للافتة المطبق كشرط للحصول على الموافقة على جميع طلبات شهادات عدم الممانعة الجديدة بشأن تجهيز أعمال الموقع.





Section 4.1.2, General conditions for Construction Signboards: Fines and penalties shall be imposed on Consultants and Contractors violating these Conditions after one month from this Circular, for Projects that are still under construction.

For any related queries and support, please contact: Call Centre: 800990

Email: Info@pcfc.ae

In our endeavor of assuring you the highest standard of services from PCFC Trakhees- Civil Engineering Department, we look forward to your cooperation for a healthy environment in the future development of the Construction industry.

البند رقم 4.1.2، الشروط العامة للوحات البناء: سيتم فرض غرامات وعقوبات على الاستشاريين والمقاولين المخالفين لهذه الشروط بعد شهر من تاريخ هذا التعميم للمواقع التي ماتزال تحت الإنشاء.

> للدعم والاستفسارات عن الأمر، يمكنكم التواصل عبر: مركز الاتصال: 800990 البريد الإلكترون:Info@pcfc.ae

سعياً لضمان أعلى مستوى من الخدمات المقدمة من إدارة الهندسة المدنية – تراخيص، نتطلع إلى تعاونكم من أجل بيئة صحية نحو تطوير صناعة البناء في المستقبل.

Civil Engineering Division

Department of Planning & Development – Trakhees Ports, Customs & Free Zone Corporation (PCFC)

إدارة الهندسة المدنية

دائرة التخطيط والتطوير– تراخيص مؤسسة الموائ والحمارك والمنطقة الحرة

Refer below link to Client Procedure:

يرجى الرجوع للرابط التالي للاطلاع على إجراءات الخدمة:

https://pcfc.ae/en/Service%20Documents/PCFC-TRK-CED-PS-CP-08,%20Obtaining%20Mobilization%20NOC.pdf

